
Zápis z rady 25. 10. 2023 

 
 

Na radě se řešily čtyři věci. Řešilo se shlukování studentů na záchodech, Halloween day, 
rozdělení funkcí v radě a problémy od studentů. 
 
 

1. Za předsedu byl zvolen Jakub Mihálik, místopředsedou pro starší studenty 
Lubomír Janoušek a za mladší studenty Agáta Křížová. 

 
2. Probírali jsme Halloween day pořádaný studenty C3.B. Všichni s návrhem souhlasili a 

pokud by to šlo, tak bychom rádi pokračovali v takovýchto dnech. Domluvili jsme se, 
že C3.B poté v rozhlase vyhlásí nejlepší masku.  

 
3. Co se týče shlukování. Shlukování a kouření na záchodech jsme řešili. Nikdo z rady 

netuší, kdo by to mohl být. Padly však stížnosti od několika studentů na to, že je občas 
nemožné vykonat potřebu, protože jsou obsazené kabinky a pouze si povídají (týká se 
dívčích záchodů).  

 
4. Problémy a dotazy od studentů: 

 
Padl dotaz na to, kdy bude správně fungovat ISIC docházka? 
 
Dotaz na doplnění mýdla a toaletního papíru? 
 
Nefunkční projektor v učebně číslo 6.  
 
Záchody u tělocvičny protékají a nesvítí zde světlo (klučičí).  
 
Na prostředním patře se hýbou některé záchody. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

                                                                                                                                28. 10. 2023 
           Jakub Mihálik 


